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Goedkeuring vorig verslag 

Het van december 2023 werd nog niet doorgestuurd. 

Agendapunten gemeenteraad 

Geen agendapunten voor de thema’s binnen commissie 4. 

Update werking schepen Tombeur 

Zorgzame buurten 

Zorgzame buurten is een gesubsidieerd project in regio Tienen waar stakeholders zoals Samana, Alexianen, 

RZ Tienen, mutualiteiten,… een netwerk samenstellen voor de regio Tienen Noord: Park Passionisten 

Veldstraat - … Het project wordt verlengd in 2024 en 2025. De doelstelling is om  verbondenheid tussen de 

inwoners te creëren. Zorg en welzijn lokaal te verankeren. Het zorgpunt is gelegen bij Park Passionisten. 

Hier kunnen de omwoners twee voormiddagen per week terecht.  

Update werking schepen Bergé 

• Week van de poëzie: In verschillende vitrines werden weesgedichten aangebracht. 

• In Hakendover werd de film over de Paardenprocessie en bijhorende fototentoonstelling 

voorgesteld.  

• Tentoonstelling 200 jaar academie gaat van start.  

 



Varia 

Raadslid Derèze licht zijn varia vraag voor op de gemeenteraad reeds toe: De Kerstmarkt/wintermagie was 

goed georganiseerd. Toch heeft hij enkele suggesties en opmerkingen om nee te nemen in de evaluatie en 

volgende edities: Het wordt te kleinschalig aangepakt. Het handelscentrum is groter dan enkel de Grote 

Markt. Men zou beter de standjes verdelen over bv. de Veemarkt en Leuvenseslaan. 

Schepen Bergé: Wintermagie is  het totaalconcept. De Kerstmarkt is daar één element van. De 

schaatspiste heeft 6 weken zeer goed gedraaid. Er zijn echter geen exacte cijfers beschikbaar omtrent het 

aantal bezoekers van de kerstmarkt. Er is de keuze gemaakt dat de kraampjes bemand werden door 

voornamelijk verenigingen. Er kan onderzocht worden om extra kraampjes te plaatsen. Persoonlijk is 

schepen Bergé geen voorstander van de kraampjes uit elkaar te trekken. Horecazaken zijn in het verleden 

al vaak gecontacteerd en geven vaak aan dat ze niet de tijd om nog een extra kraampje te bemannen 

bovenop hun reguliere werken. Er dient nog een grondige evaluatie te gebeuren, maar over het algemeen is 

er wel de interpretatie dat het een geslaagde editie was. 

Raadslid Dereze: Er is te weinig communicatie met de horeca/handelaars. Het principe zoals in Aarschot en 

Leuven spreekt meer aan. 

Schepen Bergé: De kerstmarkten van Leuven en Aarschot zijn niet te vergelijken met het concept van 

Tienen. In Leuven wordt dit bijvoorbeeld georganiseerd door een vzw.  

Raadslid Thomas: Vroeger was het één weekend waardoor iedereen op eenzelfde moment kwam en de 

kerstmarkt er drukbezetter uitzag. Misschien moet er terug meer gefocust worden op kortere periode? 

Schepen Bergé:  Er zijn cijfers beschikbaar van de vorig jaar ‘verdeelde’ tickets van de lichtshow ter 

beschikking. Cijfers over de schaatsbaan kunnen mogelijk wel worden opgevraagd.  

Raadslid Defau: De Veemarkt en het Torenkesplein zijn ook gezellige en geschikte locaties voor de 

kerstmarkt. 

Raadslid Dewolfs: De laatste dag van de examenperiode is een goeie dag voor de schaatsbaan om open te 

zijn. Eventueel de uitbater volgend jaar in contact brengen met de scholen. 

 

Raadslid Thomas: Op sociale media gaat het gerucht dat er een gebrek is aan noodwoningen.  

Schepen Tombeur: Er zijn twee soorten noodwoningen: bv. Huisbrand af waardoor een gezin een tijdelijke 

woonnood heeft. Er is ook de situatie waar mensen weten dat ze uit hun woning gezet gaan worden. In 

zulke gevallen wordt er in eerste instantie gekeken naar andere manieren om hun onderdak te bieden.  Er 

wordt vermijden algemeen hulpbehoevende te voorzien vaan voor tijdelijke opvang omdat het vaak moeilijk 

is om deze terug op eigen benen te krijgen.  

 

 

 

 

 

 


